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Návrh na uznesenie miestneho zastupiteľstva č. .../2017 
 mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica zo dňa 10. 10. 2017 

 
Názov bodu programu: 
 
Informácia o stavbe novej telocvične - športovej haly. Stav výstavby ku koncu septembra 2017, 
revidovaný harmonogram výstavby a finančné krytie výstavby. 
 
Miestne zastupiteľstvo Bratislava – Záhorská Bystrica 
 
 
A)   Z a v ä z u j e  
 
Starostu MČ Bratislava – Záhorská Bystrica pripraviť na najbližšie zasadnutie MZ v októbri 2017 materiál, 
ktorý bude obsahovať: 
 

•   Stav prác na rekonštrukcii telocvične ZŠ a výstavbe športovej haly ku koncu septembra 2017 alebo k 
aktuálnejšiemu dátumu, ak je to možné 
 

•   Upravený dohodnutý harmonogram výstavby s kritickými termínmi výstavby 
 

•   Návrh výšky dodatočných finančných prostriedkov potrebných na krytie prác naviac oproti pôvodnému 
projektu s popisom jednotlivých položiek prác naviac 



Dôvodová správa 
 

Zo zápisov z kontrolných dní na stavbe - rekonštrukcii telocvične ZŠ a výstavbe športovej haly je zrejmé, že v 
priebehu leta 2017 došlo tak k omeškaniu realizácie stavebných prác oproti pôvodnému harmonogramu a 
výpadkom prác, ako aj k potrebe realizácie dodatočných prác oproti pôvodnému projektu. 
 
Poslanci Miestneho zastupiteľstva zatiaľ neboli formálne informovaní o týchto skutočnostiach. Myslíme si, že 
ide o zásadnú investíciu Mestskej časti Bratislava ZB a potrebujeme nedostatok informácií sanovať. 
 
Okrem verbálnej diskusie navrhujeme zodpovedným pracovníkom MČ, aby pripravili súhrnnú informáciu o 
stave stavebných prác, čerpaní rozpočtu, o prácach naviac, o potrebnom dofinancovaní stavby a o revidovanom 
harmonograme prác, čo môže mať dopad aj na prípadné dodatky k zmluve so zhotoviteľom diela. 
 
Takúto zásadnú informáciu bude potrebné obdržat a prerokovať pred prerokovávaním návrhu rozpočtu na rok 
2018. 
 


